
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 14. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 47
Forslag til lov om ændring af lov om andelsboligforeninger og andre boligfæl-
lesskaber. (Skærpede krav til stiftelse af andelsboligforeninger m.v.).
Af ministeren for by, bolig og landdistrikter (Carsten Hansen)

Spørgsmål 2
Vil ministeren oplyse, om det er er korrekt forstået, at ministeren finder, at an-
delsboligområdet er velbelyst, og at der således ikke er behov for øget gen-
nemsigtighed samt analyser på området, og at ministeren dermed er uenig
med aktører som f.eks. Andelsbasen.dk og Andelsboligforeningernes Fælles-
repræsentation i behovet for en analyse på området? Der henvises til artiklen:
”DF til boligministeren: Kom ind i andelskampen” Altinget den 28. september
2014.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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